
Шефик Џаферовић 

Питање постављено Министарству одбране БиХ – ''С обзиром да Парламентарна 

скупштина БиХ није обавијештена о том инциденту (...) тражим од Министарства 

одбране БиХ да достави детаљну информацију о том догађају, као и инфомрацију о 

томе шта је Министарство одбране БиХ предузело да се санкционишу одговорни за 

овај инцидент.''  

 

 
 


